
 
 

Dagsorden 
 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 
den 25. maj 18.30- 20.30, 2021 

 
 
 

 
STED: Virtuelt over teams 

 
 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL  Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL  Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
 FL  Hans Jørgen Bæk   
 HJ     
 KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      
 
18.30-18.45 

1. Referat og opsamling fra sidste mø-
de.  
 
 

 
 
 
1. Referat og opsamling fra sidste mø-

de. 
Der var kun et enkelt spørgsmål i for-
hold til arbejdet med den varierede 
skoledag. 
 
 

 
 
 

  
 
 



Side 2 
 

 
2. Sager/Orientering    
 
         18.45-19.30 
         Arbejde og proces med special- 
         undervisningsstrukturen. 
         Det nedsatte udvalg fremlægger det 
         de har skrevet. Plan for proces for 
         personalet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Høringssvar vedr. 2-sprogsunder- 
         visningen.  
         Vi er blevet bedt om at lave et yder- 
         ligere høringssvar. Formand og di- 
         striktsskolelederen har lavet et. 
         (se div. Bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
2. Sager/Orientering 
 
 

Arbejde og proces med specialun-
dervisningsstrukturen 
Der afholdes møde d. 7/6-2021 mel-
lem skolebestyrelsen, konsulent Gitte 
Møller Thomsen og Skolechef Carsten 
Otte. 
 
Der arbejdes samtidig med at følge op 
på de input, som personalet er kommet 
med, da vi afholdt et fælles persona-
lemøde omkring fremtidig specialun-
dervisningsstruktur. Opfølgningen fra 
personalemødet er klar til mødet d. 
7/6. 
 
Der forventes en endelig beslutning 
om den fremtidige specialundervis-
ningsstruktur i august 2021. 
 
Det er vigtigt, at vi på mødet d. 7/6 
både har fokus på hvilken betydning 
en omstrukturering af specialområdet 
vil have for specialområdet og almen-
området. Hvis der skal inkluderes flere 
elever i almenområdet, er det nødven-
digt med bedre ressourcer. 
 
Høringssvar vedr. 2-
sprogsundervisningen 
BÆK gennemgik forløbet, hvor besty-
relsen tidligere har givet høringssvar 
vedr. 2-sprogsområdet. 
 
Det blev besluttet, at fastholde beløbet 
pr. elev og samtidig lukke videns- og 
modtagecentret på Skolegade Skole. 
Det gav et beløb på 600.000, men det 
er ikke muligt at inkludere disse mid-
ler uden politisk behandling. 
 
BÆK gennemgik høringssvaret til den 
nye beslutning. 



Side 3 
 

 
 
 
 
         Byggeproces på Hjallerup Skole  
         og Klokkerholm Skole. 
         Orientering om hvor vi er nu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Oprydning på Hjallerup Marked 
         og betaling for dette. 
         Har vi en generel holdning, eller er 
         det forældrene fra Hjallerup, der ser 
         på dette? 
 
 
 
 
 
         Kursus for skolebestyrelsen. 
         Er det noget vi vil? (se bilag) 
          
 
 
 
 
 
3. Orientering 
     19.30-20.15 
 
           

 
Skolebestyrelsen støttede op om det 
formulerede høringssvar. 
 
Byggeproces på Hjallerup Skole og 
Klokkerholm Skole 
På Klokkerholm Skole er projektet i 
udbud på nuværende tidspunkt. Der er 
dog kommet usikkerhed ift. gennem-
førslen, da udgiften til materialer og 
håndværkere forventes at overstige de 
afsatte midler. 
 
På Hjallerup Skole har vi været præ-
senteret for 2 helhedsplaner. Vi har i 
byggegruppen peget på den ene af pla-
nerne, da vi vurderer, at den bedst un-
derstøtter den kommende udvikling på 
Hjallerup Skole. 
Der er taget politisk beslutning om at 
følge anbefalingen fra byggegruppen. 
Der er indkaldt til nye byggemøder i 
juni 2021. 

 
Oprydning på Hjallerup Marked og 
betaling for dette. 
Vi har fået henvendelser fra forældre 
ift. indtægten fra arbejdet, der ikke har 
ændret sig igennem mange år. 
Der kom forskellige perspektiver frem 
under drøftelsen, og det blev besluttet 
at nedsætte et udvalg, der ser på det. 
 
 
Kursus for skolebestyrelsen 
Der var opbakning i bestyrelsen til at 
invitere skole- og forældre ud og af-
holde et kursus for skolebestyrelsen. 
Gerne på et almindeligt skolebestyrel-
sesmøde i efteråret. 
 
 

3. Orientering 
 
 
 



Side 4 
 

Coronasituationen og vores tiltag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Personalesituationen / Nyt fra 
          skolerne/SFO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Coronasituationen og vores tiltag 
 
Flauenskjold Skole 
Klassen er det bærende element, der hol-
des fast i nødundervisningsbekendtgørel-
sen frem til sommerferien. 
 
Klokkerholm Skole 
Stort set almindelige fag uden nødunder-
visning. Klassen er det bærende element. 
 
Hjallerup Skole 
Eleverne har skema med de almindelige 
skolefag. Klassen er stadig det bærende 
element. De elever som skulle have været 
på lejrskole, har fået mulighed for at lave 
alternative aktiviteter i de dage, hvor der 
skulle have været lejrskole. 
 
SFO’erne 
Der har ikke været nogen positive testre-
sultater blandt nogen af SFO-
medarbejderne. 
 
Generelt 
Vi forventer at skulle teste efter sommer-
ferien, og vi igangsætter derfor nye sam-
tykkeerklæringer, så vi er klar efter som-
merferien. 
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO 
 
SFO’erne 
De er travlt optaget af ansættelsessamtaler 
for de kollegaer, som går på efterløn. 
Der er gang i arbejdet med overgange fra 
børnehaver til SFO’er. 
 
Flauenskjold 
Fagfordelingen er overstået og skemaet er 
næsten klar. 
Der er slået en ledig stilling op, hvor der 
er samtaler tirsdag d. 1/6. 
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          20.15.-20.30 
 
4. Formanden 

Orientering fra fælles rådgivende or-
gan. 

      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3 punkter til Facebook 
         

Klokkerholm 
Fagfordelingen er næsten færdig og ske-
malægningen er i fuld gang. 
Der er en ledig stilling i K-klassen grun-
det øget elevtal, som bliver slået op sna-
rest. 
 
Hjallerup Skole 
Grundet pludselig nedgang i resurser så 
har det betydet, at der var overtallighed 
blandt lærerne. 
Det er løst ved overflytning af en kollega 
fra Hjallerup Skole til Klokkerholm Sko-
le. 
Fagfordelingen starter onsdag d. 26/5. 
 
 
 
 
4. Formanden 

Der har været afhold møde i fælles 
rådgivende organ.  
 
Dagsorden var: 
- Omorganisering af specialunder-

visningen 
- Klassedannelse og skoleindskriv-

ning 
- Styrkelse af forældresamarbejdet 
- Byggeproces på Brønderslev 

Kommunes skoler 
- Vilkår og serviceniveau for trans-

port af elever i specialklasse 
 
Der blev informeret om indholdet i 
punkterne og der var mulighed for at 
stille spørgsmål til de drøftelser, som 
havde været. 

 
 
3 punkter til Facebook 

- Kursus for skolebestyrelsen i star-
ten af det nye skoleår 

- Forberedelse af bestyrelsesmøde 
med Skolechef Carsten Otte om 
fremtidig specialundervisnings-



Side 6 
 

struktur 
- Drøftelse af hvordan vi kan udvikle 

på fællesskaber ifm. indtjening af 
penge til skolerejser 

 
 

5. Eventuelt 
           

 
5. Eventuelt 

Kommende punkter (ledermøde): 
- Drøftelse af behovet for mere flek-

sibel taxakørsel til specialtilbud 
 

        
 

Næste skolebestyrelsesmøde er onsdag 
den 16. juni forhåbentlig fysisk  

 
 
BÆK undersøger muligheden for at af-
slutte mødet d. 16/6 med spisning i hallen 
i Hjallerup. 
 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


